
                                           Referat af generalforsamling 

                                           I Vængernes Beboerlaug 

                    Torsdag den 10. oktober 2019 kl. 19.00 i kantinen Favrdalskolen 

 

Oldermand Steen Færch bød velkommen, og takkede de mange fremmødte for den store 

interesse, herefter præsenterede han bestyrelsen. Vi gik efterfølgende over til 

generalforsamlingens dagsorden. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Henning Hansen. HH blev valgt. 

HH takkede for valget, og konstaterede herefter, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

 

2. Bestyrelsens beretning herunder visioner for 2019/20 

• Oldermandens beretning, v/ Steen Færch 

BERETNING Kan læses her. 

Steen Færch gennemgik herefter årets gang samt økonomi og planer for den kommende asfaltplan. 

I forbindelse med den ny legeplads har en nabo fralagt sig opgaven, at klippe hækken mod 

legepladsen. Der har efterfølgende været hegnssyn. Resultatet faldt ikke ud til beboernes/vængets 

fordel. Bestyrelsen, har på grund af flere fejlagtige/mangelfulde informationer, besluttet at indgive 

stævning. 

Der er fra kommunens side sket en kraftig ud rydning af træer samt øvrig vegetation mellem 

Rønhaven og stamvejen. Dette har efterfølgende affødt mange vrede reaktioner, bl.a. mod 

bestyrelse for manglende informationer. Selvom bestyrelsen forsøgte at fortælle, at de ikke havde 

fået tilbagemelding fra kommunen om omfang og tidspunkt, blev dette ikke hørt.   

• Beretning vedr. vej, stier og grønne områder, v/Martin Ryberg Nielsen 

BERETNING materiale kan ses her  

Martin R. Nielsen gennemgik opgaverne, der har været i årets løb, samt planer for det kommende 

år. 

Der blev bl.a.  drøftet, hvorledes man kunne dæmpe farten på omfartsvej. MRN havde flere forslag. 

Der arbejdes videre med opgaven. 

• Beretning vedr. IT og legeplads, v/Tommy Vølcker 

BERETNING materiale kan ses her  

Tommy Vølcker fortalte om opgaven med at etablere den nye legeplads, med de efterfølgende 

reaktioner på specielt lyden fra svævebanen. Til spørgsmålet fra salen om de foranstaltninger, der 

er lavet på ”stolen” med tape og isolering havde betydning for garanti fra leverandør svarede TV 

nej. 

 

Efterfølgende blev beretning godkendt. 

3. Godkendelse af foreningens reviderede regnskab for det forløbne år v/Jesper Bach Sjælland 

https://nederbyvaenget.dk/vaengenytbrev/Beretning%202019_1.pdf
https://nederbyvaenget.dk/vaengenytbrev/Beretning%202019_1.pdf
https://nederbyvaenget.dk/vaengenytbrev/Beretning%202019_2.pdf
https://nederbyvaenget.dk/vaengenytbrev/Beretning%202019_2.pdf
https://nederbyvaenget.dk/vaengenytbrev/Beretning%202019_3.pdf
https://nederbyvaenget.dk/vaengenytbrev/Beretning%202019_3.pdf


Jesper Bach Sjælland fremlagde foreningens regnskab 

Regnskabet blev godkendt 

 

4. Fremlæggelse af foreningens budget for det kommende regnskabsår v/Jesper Bach Sjælland 

• Bestyrelsen ønskede at pkt. 4 og 5 slås sammen. 

Generalforsamlingen godkendte dette. 

JBS fremlagde bestyrelsens budget med forslag om kontingentforøgelse på 400 kr. 

Kontingentforslaget blev vedtaget ved skriftlig afstemning, med 39 ja stemmer mod 35 nej stemmer. 

Nyt kontingent 1800 kr. 

 

5. Fastsættelse af kontingent og gebyrer. Bestyrelsen foreslår kontingent 1800 kr. for 2019-2020 

          Behandlet under pkt. 4 med generalforsamlingens accept 

6. Indkomne forslag (indleveringsfrist senest 15 september jf. vedtægternes § 8) 

Punkterne i de indkomne forslag, var indeholdt i Martin Rydberg Nielsens oplæg for 2019/20,  

dette blev accepteret af generalforsamlingen.   

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

• Martin Ryberg Nielsen (modtager genvalg) 

Martin Ryberg Nielsen blev valgt, der var ingen modkandidat. 

• Jesper Bach Sjælland (modtog ikke genvalg) 

Henning Dahl blev foreslået og valgt. 

• 2. Suppleanter (Gerda Pedersen modtager genvalg og Kim Lassen modtager ikke genvalg) 

Gerda Pedersen blev valgt.  

Gitte Andersen blev foreslået, og valgt. Her gik man imod regler for valgbarhed. Valget er 

efterfølgende blev annulleret. Gitte Andersen er orienteret og har bekræftet, at hun accepterer 

annulleringen.  

• 2. revisorer og revisorsuppleant (Revisor Brian Jørgensen og Hanne Berhault modtager genvalg 

suppleant Lotte Dahl modtager genvalg). 

Der var genvalg til alle. 

8. Valg til stående udvalg 

              Der blev nedsat et udvalg til varetagelse af beplantningen i de overdragede områder fra kommunen      

til vænget i forbindelse med Rønhaven/Ladegårdsparken. Hus nr. 51, 65, 100 stillede sig til rådighed og blev 

valgt. Gruppen laver oplæg til kommissorium til bestyrelsen, inkl. Budget. 

9. Eventuelt 

Der var ingen kommentarer.  

Oldermanden takkede efterfølgende dirigenten for ledelse af generalforsamlingen.  

Samt Jesper Bach Sjælland og Kim Lassen for godt samarbejde i bestyrelsen.     


